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Jaroslav Polanský

Zbyněk Passer: Německo se rozpadá pod rukama. Na
český venkov se řítí pohroma, o níž se nemluví

parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Zbynek-Passer-Nemecko-se-rozpada-pod-rukama-Na-cesky-venkov-se-riti-
pohroma-o-niz-se-nemluvi-762296

Zbyňku, krajské volby ovládl Andrej Babiš a ODS, která se
považuje za pravicovou, skončila poražena. Máte z toho jako
podnikatel vlastně radost?

  
Mám radost z vysvědčení, které občané po právu vystavili pětikoalici
premiéra Fialy, nejhorší vlády polistopadové epochy. Nemám radost
z proměny ODS, strany, kterou jsem volil prakticky od jejích počátků
a s jejímiž hodnotami jsem se identifikoval. S lidmi, jako je Eva
Decroix nemám hodnotově společného téměř nic, nerozeznám jejich
mimikry od Pirátů, či TOP 09. U Petra Fialy nevím, o jakých
hodnotách, strategii a směřování země máme mluvit, když jeho činy
jsou vesměs o sto osmdesát stupňů jiné, než jeho předchozí sliby a
deklarace. Takto prolhaného premiéra jsme historicky nikdy neměli,
a to jsme tu měli Paroubka, Grosse a další vejlupky.

  
Přeji 5K porážku, ale nevím, zda se mám radovat jako podnikatel z
úspěchu ANO. Příliš zapomínáme na zaklekávání podnikatelů,
kontrolní hlášení a další ňamky, jimiž ANO lidem, kteří vytvářejí HDP
a zaměstnanost, zrovna dvakrát nepomohly. Andrej Babiš se doufám
poučil a pochopil, že už většina živnostníků a podnikatelů dnes
kouká na něj a ANO jako na menší zlo a doufá, že je nechá aspoň
dýchat, což 5K evidentně nenechá, viz nejnovější zprávy o růstu
minimálních odvodů i paušální daně pro živnostníky, nejdražší
energie, rozšíření emisních povolenek atd. Pokud ANO pochopí, že
se stává novou ODS, tedy stranou těch, co táhnou káru, jen dobře
pro ně i nás. Nic na tom nemění afinita ANO k důchodcům, kteří si
rozhodně zaslouží spravedlivé důchody, i podpora rodin, to chápu
jako povinnost.

  

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Zbynek-Passer-Nemecko-se-rozpada-pod-rukama-Na-cesky-venkov-se-riti-pohroma-o-niz-se-nemluvi-762296?utm_campaign=&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz
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Vrátím vám, co vám Fialova vláda vzala, bylo celorepublikové
heslo ANO. Uspělo. Mohlo to vlastně dopadnout jinak, v
důsledku ekonomických těžkostí, které občané zažívají?

  

V první řadě si pojďme říct, že ANO nemá kouzelnou hůlku. Brutální
Fialovu drahotu, nesmyslné nákupy jako program F-35, velké
poškození průmyslu drahými energiemi, absencí jakékoliv koncepce
ve většině oblastí správy státu poškodila Fialova vláda Českou
republiku tak těžce, že náprava bude trvat několik volebních období
a je otázkou, zda se vůbec podaří. Až historie plně zhodnotí
katastrofální výkony současné vlády.

Za takových okolností není tak těžké zvítězit. Pokud umí ANO
analyzovat, tak musí brát výsledek voleb s pokorou, neboť jejich
hlavní soupeř se střelil do obou nohou a teď se snaží trefit do vlastní
hlavy. Pětikoalici mohou s čistým svědomím volit jen lidé velmi
naivní, zmanipulovaní, či na jejich kšeftech zainteresovaní. Šlo často
i o protestní volbu, nikoliv pro ANO, ale proti vládě. Je nyní na ANO,
jak s touto divokou kartou naloží.

Má smysl nadávat na to, že lidé se nechtějí starat sami o sebe,
že chtějí mocný stát apod.?

Jsme Češi. Neobvykle velká část národa čeká, že se o ně někdo
postará, vše vyřeší a oni mu za to odevzdají své svobody a mnohá
práva volby. Proto nejsem hrdý český nacionalista, protože duše
národa je vesměs shrbená a služebná po mnoho generací, čestné
výjimky potvrzují pravidlo. V naší kotlince nikdy tzv. malý stát
nebude, kdo chce žít svobodně, musí žít off grid na samotě v
souladu s přírodou, být ekonomicky nezávislý a nic po státu nechtít a
ničím jej neprovokovat. Což je pro více než 90 % národa sci-fi a ani
by to nechtěli. Takže, souhlasím, nemá smysl se rozčilovat. U nás se
ani tak nevede debata, zda by měl stát kafrat lidem do života, jako
spíš jak by měl kafrat. Bohužel.
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Už během eurovoleb a po nich jste se těšil z neúspěchu stran,
které prosazují opatření plynoucí z Green Dealu. Nyní zcela
propadli Piráti. STAN se jakž takž držel. Co to znamená pro tuto
linii?

Tak přiznejme, moje radost byla dětinská. Co je vám totiž platné, že
v našich podmínkách neuspěli podporovatelé Green Dealu, když v
Europarlamentu stále mají většinu a Uršula von der Leyen se hned
po volbě přihlásila k pokračování v Zelené dohodě. Piráti se propadli
hlavně proto, že jsou neviditelní ve velké politice a tam, kde vidět
jsou, jde až na výjimky (Lipavský) vždy o zcela tragické výkony, ať už
jde o Bartošovu digitalizaci, Hřibovu pražskou dopravu, prohibiční
návrhy Kocmanové, komunistický přístup k osobnímu vlastnictví
Michailidu, dlaždičsky sprostou komunikaci europoslankyně
Gregorové atd. Jejich politika, kdy jsou ve vládě, ale snaží se tvářit
div ne jako opozice, leze na nervy i jejím voličům, evidentně. Nadto,
nesplnili ze svých volebních slibů vůbec nic.

STAN je v jiném postavení. Jeho předseda a vicepremiér Rakušan je
vidět, i když vrší chyby, dokáže se z nich obratně vylhat a nadále se
v krajských volbách těší ze setrvačného zdání části voličů, že STAN
je stranou starostů, budovanou zdola. Realita, že žádná jiná strana
není u nás tak dlouhodobě prorostlá s organizovaným zločinem a
korupcí, jejich voliče buď nezajímá, nebo jim nevadí, protože
nevěřím, že o ní neví. Zde hrají neblahou roli media, která kdysi tak
moc tepala korupci ODS, aby dnes převážně ignorovala mnohem
horší korupci „jejich hochů“ ze STANu, či od Pirátů.

Psali jsme:

Vyhoďte velvyslankyni Ukrajiny z USA, vyzval
třetí nejdůležitější Američan
Šlachta varuje: Spolupráce ODS a ANO. Už i
tvor Benda podporuje Babišova kandidáta
Stropnický: Piráti čuměli a hlasovali, teď brečí.
Fotře, chci tvůj plat, bylo jejich heslo. Maláčová?

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vyhodte-velvyslankyni-Ukrajiny-z-USA-vyzval-treti-nejdulezitejsi-American-762275
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vyhodte-velvyslankyni-Ukrajiny-z-USA-vyzval-treti-nejdulezitejsi-American-762275
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Slachta-varuje-Spoluprace-ODS-a-ANO-Uz-i-tvor-Benda-podporuje-Babisova-kandidata-762257
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Stropnicky-Pirati-cumeli-a-hlasovali-ted-breci-Fotre-chci-tvuj-plat-bylo-jejich-heslo-Malacova-Konecna-potrebuje-spojence-762184


4/9

Konečná potřebuje spojence
Pos*ra Fiala. Bůh s námi. Babišovi vše hraje do
karet, tuší novinář

Bavili jsme se o tom, že vyšší a střední třída
je konformní vůči „zelené Evropě“. Protože
chce uživit sebe a své firmy. „Je
podivuhodné, kolik jinak inteligentních lidí
se s takovým nesmyslem spokojí, a ještě se
v tom na golfu a recepcích vzájemně
utvrzují,“ cituji Vás. Mění na tom krajské
volby něco?

To musím rozvést: Většina lidí chce být in,
plynout s hlavním proudem. Pokud je v něm
Green Deal trendy a je to nic nestojí, plují s
proudem. Situace se mění, když kvůli Green
Dealu budou krvácet. Ta doba nastane a řada lidí, firem i institucí
otočí. Jenže už bude pozdě, škody budou fatální a prakticky
nevratné v horizontu jedné generace. Množství lidí, kteří se na
Green Dealu živí, je marginální, leč, tito lidé mají disproporčně
obrovský přístup do médií a vliv na utváření obecného, byť mělkého,
názoru. Krajské volby na tomto nemění nic.

Každopádně, jako podnikatel, občan a plátce daní a faktur máte
přehled o tom, co budete muset už příští rok pravidelně platit. A
když ne Vy, tak typičtější spotřebitel. Kdybyste Fialově vládě
měl odpustit, co by za ten rok, co má před sebou, měla změnit?

Anketa

Kdo je budoucností ODS?

Petr Fiala

1%

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Slachta-varuje-Spoluprace-ODS-a-ANO-Uz-i-tvor-Benda-podporuje-Babisova-kandidata-762257
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Stropnicky-Pirati-cumeli-a-hlasovali-ted-breci-Fotre-chci-tvuj-plat-bylo-jejich-heslo-Malacova-Konecna-potrebuje-spojence-762184
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Stropnicky-Pirati-cumeli-a-hlasovali-ted-breci-Fotre-chci-tvuj-plat-bylo-jejich-heslo-Malacova-Konecna-potrebuje-spojence-762184
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Pos-ra-Fiala-Buh-s-nami-Babisovi-vse-hraje-do-karet-tusi-novinar-762172
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Pos-ra-Fiala-Buh-s-nami-Babisovi-vse-hraje-do-karet-tusi-novinar-762172
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Martin Kuba

16%

Je to úplně jedno

83%

hlasovalo: 7064 lidí

Měla by zrušit cíl přestat pálit uhlí v roce 2026 v elektrárnách. K
tomu není pro příštích deset let alternativa. Pár vyděračských
hlasatelů uhlíkové apokalypsy, co se vážou ke komínům, by nemělo
diktovat chudobu, zimu a kolaps průmyslu pro celou zemi.

Měla by neimplementovat emisní povolenky do cen paliv a vytápění
domácností. To je neúnosné.

Měla by zrušit zcela nerealistické zákony, které za několik let
znemožní pronajmout, prodat i zdědit nemovitost horší energetické
třídy. To většinu lidí na venkově zruinuje, zatím to ani netuší, ale je to
za rohem.

Měla by zrušit zcela šílený program pořízení F-35. Obrovské
předražení oproti jiným zemím nelze vysvětlit jinak, než korupcí. Jde
o tak šíleně drahý program, že podvazuje další potřebné
vyzbrojovací investice, pro naši zemi nedává smysl, jde spíše o
vlezení do americké zadnice výměnou za pár fotek z Bílého domu a
pět minut slávy za šílenou cenu, kterou bude ČR platit dekády.

Italská premiérka Meloniová začíná vystupovat proti zákazu
spalovacích motorů a proti Green Dealu obecně. Jaká vláda má
vzniknout v ČR po příštích parlamentních volbách, aby tento
trend posílila? Babišova, nebo jiná?
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Pozice Meloniové je žinantní. Itálie by bez evropských peněz
nepřežila a Meloniová si nebude stát za svým, pokud by jí Brusel
sáhl na peníze tak, jako Maďarům, Polákům, nebo nyní Slovákům.
Meloniová v minulosti uhnula nejednou a je tak pravděpodobné, že
uhne zas. Věcně je její stanovisko v pořádku, ale ona je schopná to
zobchodovat.

Pravděpodobné varianty české vlády po volbách jsou:
1. ANO + Přísaha/Motoristé, s přímou účastí, nebo tichou

podporou Stačilo. Tato varianta znamená politiku, podobnou
spíše Ficově, než Orbánově. Nepůjdou hlavou proti Bruselu, ale
budou se snažit vyjednat a zobchodovat výjimky pro ČR, které
zmírní dopady bruselského šílenství na české občany a průmysl.
Babiš je na evropské úrovni nejschopnější vyjednavač, kterého
kdy ČR měla. Je to totiž jeho životní náplň, vyjednat si co
nejlepší podmínky. Tak ho to nechme dělat. Taková vláda
nepůjde proti Green Dealu přímo, ale bude se jej snažit zředit,
zpomalit, úplné excesy vyřadit. Stačilo bude kooperativnější a
nebude takový červený hadr pro Brusel, jako SPD, jejíž koaliční
potenciál navíc zásadně limituje Tomio Okamura, s nímž je velmi
těžké mít funkční a spolehlivou koaliční dohodu.
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2. ANO + ODS. Z této varianty rupne progresivistům a lepšolidem
cévka. ODS by se musela částečně vnitřně přeformátovat, pro
některé její členy totiž není taková koalice představitelná.
Zjednodušeně, ODS by musela dát větší prostor pragmatikům
typu Kuby a Zahradila před snílky typu Decroix, nebo Vyskočila.
Fialu budou muset uklidit do Bruselu, což tvrdím už dva roky. On
jde tak moc na ruku EU a USA, že se o něho určitě postarají,
jako se kdysi nadnárodní struktury postaraly o Tošovského, který
hluboko pod cenou rozprodal český zlatý poklad. ANO a ODS se
nezakecají, rozdělí si lukrativní byznys, o tom nepochybujme,
ale zároveň můžou pro Česko odpracovat, co je třeba, pokud
upřednostní zájem země před svým. Podmínkou ale je, aby se
ODS zbavila progresivisticko-liberálního balastu, který by ji pro
koalici s ANO zatěžoval neustálým vnitřním konfliktem.

Psali jsme:

Pirát Gill: Nikdy jsem nechtěl vstup do vlády.
Kontrolka mi blikala už při dohodě se STAN
Nejhorší dezinformace šířená Piráty popsána
členem ODS
Zkušený novinář Henek: Hodně jsem se smál po
vystoupení Fialy. Zapomněl na 770 milionů Kč
denně
Zeman ukázal na „jediného schopného
sociálního demokrata“ v SOCDEM

 
Bavíme-li se o Evropě, nevynechme
Německo, kde byly také regionální volby. Vy
tam podnikáte. Přehánějí zvěsti o německém
ekonomickém útlumu, před kterým už není
úniku? V červenci jste prohlásil, že
podnikání v Německu je „horor“.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Pirat-Gill-Nikdy-jsem-nechtel-vstup-do-vlady-Kontrolka-mi-blikala-uz-pri-dohode-se-STAN-762237
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Pirat-Gill-Nikdy-jsem-nechtel-vstup-do-vlady-Kontrolka-mi-blikala-uz-pri-dohode-se-STAN-762237
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Nejhorsi-dezinformace-sirena-Piraty-popsana-clenem-ODS-762247
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Nejhorsi-dezinformace-sirena-Piraty-popsana-clenem-ODS-762247
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Zkuseny-novinar-Henek-Hodne-jsem-se-smal-po-vystoupeni-Fialy-Zapomnel-na-770-milionu-Kc-denne-762126
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Zkuseny-novinar-Henek-Hodne-jsem-se-smal-po-vystoupeni-Fialy-Zapomnel-na-770-milionu-Kc-denne-762126
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zeman-ukazal-na-jedineho-schopneho-socialniho-demokrata-v-SOCDEM-762252
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Ano, podnikání v Německu je horor. Ten stát se
rozpadá pod rukama. Vše se zadrhává, služby
jsou pomalé, špatné, roste chybovost, chaos.
Daně jsou vysoké, úřady podnikání doslova drtí
a měří různým subjektům různým metrem.
Průmyslu padají zakázky, klesá
konkurenceschopnost, klesá dostupnost kvalifikované pracovní síly i
sama ochota tvrdě pracovat. Šíří se blbá nálada a skepse. Bydlení je
ve velkých městech prakticky nedostupné. Klesá veřejná
bezpečnost, roste etnické a nábožensky motivované násilí i
nenávist, nevyjímaje antisemitismus. Tato frustrace bohužel vede k
opětovnému růstu neonacistických tendencí, i když ne v míře, kterou
se snaží předestřít media, která tyto tendence používají jako bič na
AfD, ne vždy právem. Roste zastrašování a vyhrožování politikům i
voličům opozičních stran, lidé jsou za názory vyhazováni z práce.
Svoboda projevu se až do nedávna pomalu blížila té z třicátých let
minulého století. Co je mimo oficiální narativ, je zahlušeno,
rozdupáno, zavřeno do kriminálu. Běžné jsou noční přepady
těžkooděnci a opakované domovní prohlídky u opozičních politiků a
aktivistů ve snaze je zastrašit a odradit od společenské
angažovanosti. Dost to připomíná praktiky Stasi a Stb za minulého
režimu. AfD ale k rostoucí frustraci liberálů a progresivistů navzdory
perzekucím stále roste a časem dost možná přestane být
opomenutelná, či některá ze stran prolomí nepsaný zákon, že s AfD
se koalice nesestavují.

 

Psali jsme:

„Za všechno může Babiš a Putin.“ Podnikatel se
diví, kolik chytrých lidí věří nesmyslům
„Dutá lebka.“ Zbyněk Passer setřel Danuši
Nerudovou. I s Unií
Podnikatel: Ještě není dost zle. Za 10 let budete
děkovat, že máte co jíst

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Zeman-ukazal-na-jedineho-schopneho-socialniho-demokrata-v-SOCDEM-762252
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Za-vsechno-muze-Babis-a-Putin-Podnikatel-se-divi-kolik-chytrych-lidi-veri-nesmyslum-758275
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Za-vsechno-muze-Babis-a-Putin-Podnikatel-se-divi-kolik-chytrych-lidi-veri-nesmyslum-758275
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Duta-lebka-Zbynek-Passer-setrel-Danusi-Nerudovou-I-s-Unii-756423
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Podnikatel-Jeste-neni-dost-zle-Za-10-let-budete-dekovat-ze-mate-co-jist-742030
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Konec Evropy. 100 let to bude trvat. Podnikatel
spočítal a sepsal

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v
jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

131-981500247/0100
QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše,
co chcete. Zaregistrujte se ZDE.
 

 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/-Duta-lebka-Zbynek-Passer-setrel-Danusi-Nerudovou-I-s-Unii-756423
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Podnikatel-Jeste-neni-dost-zle-Za-10-let-budete-dekovat-ze-mate-co-jist-742030
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Konec-Evropy-100-let-to-bude-trvat-Podnikatel-spocital-a-sepsal-713520
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Konec-Evropy-100-let-to-bude-trvat-Podnikatel-spocital-a-sepsal-713520
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx

